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INTERPELACJA 

 

Dot. miejsc w żłobkach publicznych.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

w poprzedniej kadencji samorządowej, szczególnie podczas sesji Rady Miasta Gliwice 

wielokrotnie była podnoszona pilna potrzeba zwiększenia liczby miejsc w publicznych 

żłobkach. Na ten moment tych miejsc jest jedynie 241 - zdecydowanie za mało jak na tak 

duże miasto jakim są Gliwice. Kluczowa jest budowa nowego żłobka przy ul. Zbożowej na 

200 dodatkowych miejsc. Dodatkowo, uważamy za konieczne rozszerzenie działalności 

publicznego żłobka w Dzielnicy Sikornik, szczególnie biorąc pod uwagę wielkość tej 

dzielnicy oraz sąsiadującej z nią dzielnicy Trynek. 

 Mając na uwadze powyższe, prosimy o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Na jakim etapie znajduje się inwestycja dot. budowy nowego żłobka przy  

ul. Zbożowej na 200 dodatkowych miejsc, o którą zabiegaliśmy w poprzednich latach?  

2. Jakie jest Pani stanowisko w sprawie rozszerzenia działalności publicznego żłobka  

w Dzielnicy Sikornik? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

         Radny Rady  Miasta Gliwice      Radny Rady  Miasta Gliwice      Radny Rady  Miasta Gliwice 

                 Łukasz Chmielewski                    Adam Michczyński                       Tomasz Tylutko  

 



         Radny Rady  Miasta Gliwice      Radny Rady  Miasta Gliwice      Radny Rady  Miasta Gliwice 

                       Olaf Pest                                  Ryszard Buczek                           Marcin Prokop  

 

Radny Rady  Miasta Gliwice 

Krzysztof Procel 

 

 

 


